


BHF-ovci zlatni, opet smo s'Vama, ponovo nebo gori nad nama!

Jos bolji, jos kvalitetniji, jos sareniji! Drugi broj BHF Magazina je ugledao
svjetlo dana. Priznajem, sa malim zakasnjenjem, ali vam garantujem da je
bio vrijedan cekanja. 

Nakon izdavanja prvog broja, dobili smo puno pozitivnih reakcija, koje su
zasigurno obradovale cijelu redakciju. Osim njih smo dobili i par konstruktiv-
nih kritika, koje su nam stvarno bile od koristi.

U ovom broju smo nastavili tamo gdje smo stali u prvom broju, te dodali jos
novih interesantnih priloga i slika. U ovom ce te imati mogucnost da procita-
te dozivljaje iz Dortmunda, susret sa Japancima - te koliko prepreka covjek
mora proci da bi dosao na prijateljski mec u Dormundu. 

Prosli put smo prestavljali nasu ljepsu polovicu - BHFemale. Ovaj put pre-
stavljamo tipove koji su malo mladji, a malo ludji. Tipovi koji bjeze iz skola,
prave belaje i opijaju svaki vikend. Rijec je o nasoj buducnosti, nasim
nasljednicima - BHF Youth. 

U ovom broju ce te saznati, zasto nam City Records, Pink, Saban Saulic i
ostali zavide. Koja je precica do estrade, i kako postati dobar pjevac I ako si
fanatik. 
Intreview sa fanaticom, Euro2008, rukomet i jos mnogo toga smo vam spre-
mili u ovom broju!

Nadam se dok citate ove linije, vec nestrpljivo, zelite da se bacite na citanje i
da sam vam probudio radoznalost jos vise.  

Nadam se da ce te sa uzivanjem citati naredne stranice u koje je ulozeno
mnogo truda.

Od BHF-a za BHF!

Redakcija BHF Magazina



Pozdrav svim clanovima BHF i starim i novim!

Nova godina, nove tekme, nova iskustva i
mnogo toga je pred nama gdje ulazimo
mnogo jaci nego ikad! BHF koji je dobio
mnogo novi clanova ove godine je kao i svaki
put na pocetku nove godine pred novim izazo-
vima koje je ce galantno proci i jacati kao sto
se pokazalo do sada! Kad se vratimo na prve
korake BHF-a i gdje nam je trebalo pomoci od
javnosti da se " cuje " za nas dosli smo do
zavidnog nivoa popularnosti i na nama je sada
da to i opravdamo onako velicanstveno kao
sto samo BHF zna i umije! Reportaze o nama,
videospotovi sa BHF-om, poznate licnosti iz
BiH su primjeri koliko se cijeni nas rad i
sloznost i koju pozitivnu energiju sirimo! Sve
ovo moze da zvuci kao preveliko uzdizanje
nas kao organizacije ali svima nama je ovo
zahvalnica koliko smo uspjeli upornim radom
za BHF. 

U ovom svom tekstu NE ZELIM da spominjem
stvari koje su se desavala oko pojedinaca koji
su okrenuli ledja BHF-u ali svako ima pravo
izbora a u ovom slucaju nas izbor je PRAVDA! 

Zelio bi ukratko da se zahvalim na dosta
uspjesnom radu BHF Shopa koje vode Brcak,
Dzo Paparazi i Bato sa ostalim regijama! Ova
ekipa je uspjela da okrene sve dosadasnje
minuse na pozitivu sa dobrom koordinacijom
sa ostalim regijama!

Nizo i Aduard koji su trenutno kontakt osobe
za BiH su za kratko vrijeme pokazali koji
kapacitet momaka su to ( malo ga ja pretjera i
cinjenica da sad imamo preko 100 clanova u
BiH sto vise nego sve godine da se sastave
do sada odkad BHF egzistira na prostorima
BiH! 

Bravo BHF SHOP bravo Nizo i Adurad i vasi
pomocnici ! Nebi volio da se neko nadje uvri-
jedzenim jer nemogu sve spomenuti a vi sami
znate koji radite toliko za nas BHF!

Moram pohvaliti vodje regija koji odradju isto
tako svoj dio posla veoma dobro i razumno!

Malo kritike moram uputiti na neke clanove pa
i sebe moram kritikovati a to je da trosimo
mnogo energije na vodjenje diskusija po foru-
mu ko je BH Legion ko su BH Commandosi
itd... Bas nas briga ko su oni, nas treba da
interesuje kako cemo mi funkcionisati sve
bolje i bolje!
Nedajmo nikad na sebe a nemoj da nas iza-
maraju druge grupice koje mogu da se osniva-
ju iz razlicitih privatnih razloga! 

U Dortmundu se desio manji incident sa BHL i
na kraju se smirilo, ali za neke je to velika
bruka! Bilo i proslo! Takve stvari se desavaju
sirom svijeta i kod drugih nacija pa se opet
navija na kraju a meni licno je drago da smo
pokazali sloznost BHF-a gdje su svi za jednog
jedan za sve!

Okrenimo se onome cemu pripadamo: tribina,
koreografija , sloznost i druzenje u BHF-u!

Vidimo se ako bog da na novim utakmicama i
samo ovim pravcom moramo da nastavimo na
kojem smo sada!

Pozdrav



Kad je se BHF prvi put pojavio niko nije
mogao da pomisli u kakav mocan pokret ce taj
eksperiment organizovane navijacke grupe u
ultra stilu da izraste. Proslo je vise nego pet
godina u kojima smo se skoro iskljucivo bavili
marketingom, shopom, novim clanovima i
samoj organizaciji navijacke grupe.
Napokon je doslo vrijeme da se malo posveti-
mo sebi, to jest izgled kopa i tribine, kao i
navijackoj edukaciji. Prilicno smo mlada navi-
jacka grupa i nemoze se ocekivati da od
danas do sutra navijamo ko Argentinci, oblaci-
mo ko talijani, tucemo ko Englezi i pravimo
koreografije ko pristalice rezima u Sjevernoj
Koreji.

Prvi korak ili bolje receno koraci su napravljeni
na prijateljskoj utakmici protiv Japana u
Dortmundu, kao i u holandskom gradu
Panningen na rukometu.
Svi zajedno smo disali ko jedan! I to je srz
svega - dizemo se skupa i padamo odvojeno,
bila to blokada ulaza u Panningenu ili odbrana
pojedinih clanova od obezbjedjenja stadiona u
Dortmundu. Postovali su se svi dogovori ko
npr. zabrana klubskih obiljezja ili stranih zasta-
va u kopu. Do sada nikad nismo izgledali
homogeniji ko u Dortmundu. 

Masa od 500 momaka,
vecinom u duksevima, su
stvorili sliku za pamcenje i
za respekt. Napravili smo
koreografiju u prvom poluv-
remenu i bakljadu / vulkani-
jadu pocetkom drugog
poluvremena koja nazalost
zbog vremenskih prilika nije
tako ispala kako smo
zamislili. Ali take stvari ce
se uvijek dogadjati i iz gre-
saka samo mozemo uciti i
izaci iz svega ovoga jaci.
Bezrezervno smo 90 minuta
davali nasim ljubimcima
podrsku, da bi nam se nji-
hov selektor, btw. Zico iz
Brazila, divio i izjavio da bi
sa takvim navijacima osvo-
jio svjetsko prvenstvo. 
.

Svak ko je bio uz nas osjetio je tu atmosferu i taj
novi duh koji je vladao medju svim clanovima
BHFanaticosa

Nesmijemo i necemo stati na ovome. Tacno da
nam je kop izgledo super, ali nam je ograda bila
grozna. Nismo imali udarni transparent, vecina
transova isfurana a ono malo lijepih transova
nisu visila. Na tome moramo hitno raditi. Lijepa
ograda je ogledalo svake navijacke grupe.
Dosta je bilo carsafa i dosadnih transova tipa
"BHF + neki grad".

Bas iz tog razloga je zapoceta "TIFO - Akcija za
sve regije" u kojoj svaka regija ima zadatak da
napravi jedan ili dva transa u ultra stilu. Vise
informacija oko ove akcije mozete dobiti od
vodje vase regije ili na forumu nase internet
stranice. Pomozite svi da ova akcija bude sto
uspjesnija.i da nam svi budu zavidjeli zbog
transova nakon prve tekme nase repke u nasto-
jecem ciklusu kvalifikacija za evropsko prvenst-
vo.

Pocetak je napravljen i sada sve zavisi od nas
hocemo li postati i ostati respektabilna navijacka
grupa sa navijackom edukacijom koja je zelnja
pratiti svjetske navijacke i tifo trendove ili zelimo
da budemo masa indijanaca koja prati repku?



Prestavljamo BHF Podmladak, ili BHF Youth grupa
mladi istomišljenika u sklopu BHFanaticosa. Da
naglasimo, BHF Podmladak nije podgrupa vec
jedan, izuzetno va�an, dio BHF-a. 

Povijest Podmladka se piše od 2004. godine kada
se po prvi put culo za Podmladak. Formiranje ove
grane BHF-a rezultat je dogovora nekoliko mladi
navijaca s Miranom K. u vodstvu unutar BHF-a.
Broj aktivni clanova je iz pocetka glasilo oko pete-
ro, uglavnom iz Švedske,, no ideja podmladka se
brzo širila a danas je broj aktivni clanova za više
od tri puta veci. Ideja podmladka je prvenstveno
bila da se mlada raja u dijaspori organizuju i da
zajedno pru�amo podršku reprezentacijama naše
domovine, ali kako se grana širila pristigli su i cla-
novi iz domovine.

Ponosno mo�emo reci da je BHF Podmladak
predstavljen na
svakoj utakmici
reprezentacija
Bosne i
Hercegovine,
kako u, tako i van
granica naše
dr�ave. Mnogi se
pitaju zašto je toli-
ko va�an ovaj
pokret, pa ima tu
mnogobrojni
razloga , danas
na zalost od veli-
kog broja bosanske omladine u Svedskoj malo je
ko angazovan u BHF ( ne samo BHF vec i ustale
aktivnosti sto imaju veze sa njihovim korjenima ) i
nas glavni cilj je da sto vise omladine okrenemo
prema pravom puta , da vide da je BHF nesto naj-
bolje sto im se moze desiti u zivotu. 

Gostovanja za nezaborav ima dosta, a bez sumnje
najvece gostovanje Podmladka je bilo u Briselu,
protiv Belgije, gdje se okupilo skoro petnaest cla-
nova Podmladka. Putevi dalje vode prema Den
Bochu, Kopenhagenu, Oslu, Hamburgu,
Dortmundu, Lukavcu, Visokom, Zenici, Sarajevu te
Beogradskoj Marakani. Širenje BHF Podmladka je
svakako u dobrobit BHFanaticosa, jak Podmladak
je potvrda da ce godinama unaprijed vladati ista
sjajna atmosfera na utakmicama reprezentacija
Bosne i Hercegovine. 

Da bismo širili ideju Podmladka dosta toga je ura-
deno da upoznamo mladu raju s Podmladkom. Za
kraj, Podmladak nije zatvorena skupina vec je
dobrodosao svak kome srce kuca za BiH i BHF.
Ako imate bilo kakva pitanja nemoj te se stiditi ;)
ima nas mnogobrojni clanova na forumu sto ce
vam rado pomoci.

Ovim putem takodjer zelimo pozdraviti
sve nase clanove kao i Ostalu bracu iz
BHF-a i naravno nase drage BHFemale-
brigade.
I da ponovo Ispred cijele grupe kazemo
da kunemo svoju vjecnu vjernost BHF-u
i samo BHF-u



Ogledalo jedne navijacke skupine/grupe pored
"ograde" je ujedno i web stranica.

Nasa web stranica pocela je sa oficijalnim
radom pocetkom 2001 godine. Tad je to bila
cuvena "frontpage" verzija iza koje su stajali
nasi uvezeni clanovi Herceg i Amidza.  No,
kako se BHF iz dana u dan sirio/jacao i pos-
tao ono sto jeste (najjaca i najbrojnija navi-
jacka skupina/grupa svih bh reprezentacija)
shodno istom je i stranica pocela dobivati
svoje profesionalno lice zahvaljujuci Anesu i
njegovoj anagazovanoscu koji je ujedno dobio
cast da registruje domenu zvanu
BHFanaticos.com

Danas je  BHFanaticos.com jedan od najpos-
jeceniji bh stranica u dijaspori. Gledajuci da je
od 31.08.2005 godine pa sve do danasnjeg
dana (citaj: 21.02.2006) godine nasu stranicu
pogodilo preko 1 170 000 posjetilaca, da se
na forumu od 21.01.2005 godine pa sve do
danasnjeg dana (citaj: 21.02.2006) godine
registrovalo 2676 clanova, da se na forumu od
01.03.2006. godine, znaci odkako je ozvanice-
no povlacenje pojedinih clanova iz BHF-a i nji-
hov prelazak u komandose, pa do danasnjeg
dana (citaj: 21.02.2006) godine na forumu
registrovao 341 clan, prezentuje o kakvom se
profesionalnom, konstruktvinom, rezultatskim
orjentisanom i ujedno volenterskom radu radi.

BHF WEB TEAM



Grupa gladnih vukova ili jednostavno reprezentacija drugoga reda ?

Vjerovatno je malo kome promakla informacija
da su krajem januara mjeseca izvucene grupe
za kvalifikacije za Evropsko prvenstvo (EURO)
2008 u Svicarskoj/Austriji. Nasa reprezentacija
nalazi se u grupi C zajedno sa reprezentacijama
Grcke, Turske, Norveske, Madjarske, Moldavije i
Malte. BHF Magazin ovim teks-
tom pocinje seriju clanaka o
narednim kvalifikacijama u koji-
ma cemo vam izmedju ostalog
prirediti nekoliko nadamo se
zanimljivih clanaka o nasim
narednim protivnicima, o tome
sta nas ocekuje u ovim utakmi-
cama, kako na terenu tako i na
tribinama,  pogledati sta kaze
statistika i zaviriti u fudbalske arhive te na taj
nacin pokusati odgovoriti na pitanje iz naslova
ovoga prvoga clanka: Da li smo se nasli u grupi
gladnih vukova ili u najlaksoj grupi u kojoj danas
niti jedna reprzentacija ne pripada vrhu evrops-
koga fudbala? 

Vec nakon samoga cina izvlacenja kvalifikacio-
nih grupa za EURO2008 mnogi su primijetili da
se nasa reprezentacija nasla u jedinoj kvalifika-
cionoj grupi u kojoj se ne nalazi niti jedna repre-
zentacija koja se uspjela kvalifikovati za naredni
samit najboljih svjetskih fudbalskih reprezentaci-
ja koji se ovoga ljeta odrzava u Njemackoj. Bilo
bi i pravo iznenadjenje da se desilo cudo pa da
ovog ljeta u Njemackoj gledamo Moldaviju ili
Maltu dok je malo "cudno" da se aktuelni
evropski prvak, reprezentacija Grcke, nije uspje-
la kvalifikovati na ovu smotru  kao ni reprezenta-
cija Turske koja je na Svjetskom prvenstvu u
Juznoj Koreji i Japanu 2002 godine zauzela
izvanredno trece mjesto. Medjutim i primjer
Turske i Grcke na najbolji nacin govore da se od
proslosti i stare slave ne zivi i da je jedino vazno
ono sto se prikaze u aktuelnim kvalifikacijama.
Madjarski fudbal i njihova reprezentacija su vec
nekoliko desetljeca daleko od samoga evrops-
koga i svjetskoga vrha dok smo reprezentaciju
Norveske zadnji put gledali na nekoj zavrsnici
2000. godine na Evropskom prevenstvu u
Holandiji/Belgiji. Norveska je, napomenimo i to,
jedina reprezentacija sa kojom smo se i ranije
susreli na kvalifikacijama za evropsko prvenstvo. 

Same ove cinjenice ukazuju na to da smo dobili
grupu na koju se ne mozemo zaliti. Medjutim,
fudbal je uvijek bio nepredvidljiva igra a razvoj u
modernom fudbalu ide sve vise i vise u pravcu,
da je sve manje i manje reprezentacija na koji-
ma se popravlja gol-razlika. Tako da ce i ove

kvalifikacije sa sigurnoscu donijeti nova iznenad-
jenja a za nas uspjeh je neophodno da nasi fud-
baleri u sve utakmice udju maksimalno kocentri-
sani i da nam se u ovim narednim kvalifikacija-
ma ne desavaju one ogromne oscilacije u prika-
zanoj igri, koje su vremenom postale nesto po
cemu smo prepoznatljivi. Da bi se otislo na
zavrsnicu evropskog prevenstva nije dovoljno
pruziti dobru igru u jednoj utakmici a vec u
narednoj totalno podbaciti. Na najbolji nacin smo
u dosadasnjim kvalifikacijama iskusili kako se
svaki "los dan" na kraju veoma veoma skupo
placa.     

U narednom broju moci cete procitati pred-
stavljanje reprezentacija Malte i Madjarske

Raspored nastupa nase
reprezentacije je sljedeci:

2006.
2/3. septembar Malta-BiH

5/6. septembar BiH-Madjarska
7/8. oktobar Moldavija-BiH
10/11. oktobar BiH-Grcka

2007.
24/25.mart Norveška-BiH

2/3. juni BiH-Turska
5/6. juni BiH-Malta

8/9. septembar Madjarska-BiH
11/12.septembar BiH-Moldavija

13/14.oktobar Grcka-BiH
16/17.oktobar BiH-Norveška
20/21. novembar Turska-BiH



Poslije ludilo party-a sto je BHF u Geteborgu
napravio, sa masu Tacos-klope, vodke i ostalih
razbijajucih sredstava, nastavljamo put za
Helsingborg, gdje cemo snimati nesto za
BHF..Kazu iznenadjenje.. Skupljanje i BiH klubu
u Helsingborgu.

Dolazimo tamo, tridesetak Fanatica. Neki jos
uvijek pijani, neki malo manje. Umorna tijela ali
sto se nije moglo izbjeci je onaj osmjeh od uha
do uha kad sretnes svoje drage BHFanatice.
Dok se kafica za oporavak narucuje dobijamo
tekstove...
Svi gledaju.. komentari kao 
-"Shit, sta je ovo ovoliko", 
-"Sjedi tu i uci se tekst", 
I dok se neki smiju i prepricavaju party od subo-
te, neki pricaju dozivljaje sa prvog snimanja,
neki cak sjede i fakat uce pjesmu na pamet.
Okupljanje u sobici,dgovorni se hvata bubnja i
reda nas po visini a oprema je boli glava, i kre-
cemo.. Malo zbunjeni, malo ko' i stidljivi.. ali
odjednom se citava kuca trese i ori se:

Ljiljani zlatni, opet smo s vama
ponovo nebo ce gorit nad nama
Jaki ko kamen staroga mosta
Na nas je majka Bosna ponosna

BHF BHF BHF BHF
BHF BHF BHF BHF

Jedan put, drugi put treci put.Dobar!
Idemo drugu strofu.
Pauza.. Nikad do tada nisam vidjela da Fanatici
piju vodu!
I nakon dva sta, sto je malo ko mogao povjero-
vati, bili smo gotovi, s obzirom u kakvom stanju
je vecina od nas dosla..
Zadovoljni, sretni, jos mahmurniji od naprezanja
glasnih zila i totalno bez glasa,
grlimo se i ljubimo, zahvaljujemo jedni drugima i
sa malo tuge  na licima rastavljamo
sa nadom da cemo se sto prije opet vidjeti.. 
A boga mi i poslusati i odpjevati pjesmu zajed-
no:

Nesto sto je urezano u glave i srce svih nas..
BHF



Za jedan dobar interview uvijek treba biti mjesta.
Pokusati cemo da to napravimo tradicijom u BHF
Magazinu, i da svaki broj iznenadimo nase citaoce
sa jos jednim svjezim interview-om. Ovaj put smo
uhvatili naseg dragog Hometa u brzini za jedan krat-
ki interview! Uzivaj te

BHF: Home vozdra! 
Home-BHF: Vozdra! 

BHF: Home ti si u BHF-u od kad? 
Home-BHF: uh, malo me nervoza fata.. uh dugo,
predugo. Clan sam od onog dana kada je clanarina
uvedena.

BHF: A koja ti je bila prva tekma? 
Home-BHF: sa BHF ili onako ko djete? 

BHF: Ma jok ko djete, sa BHF-om.... 
Home-BHF: Davno je to bilo, na grbavici zeljo-osjek
pa kup juge.. 

BHF: Home Home, ne razumijemo se! 
Home-BHF: ? 

BHF : Mislio sam na prvu tekmu sa BHF-om? 
Home-BHF: AAA, u reziji BHF! Oslo! 

BHF: Onaj poznati "dimljeni" bus iz Malmöa jeli? 
Home-BHF: da bas taj, ludnica je bila! Noc prije
smo se ubijali svim i svacim a ja ponio argeta paste-
ta da ima sta da jedem pa mi drot na ulazu nadje
pastetu i pita "was is DAS"?? Konta bomba.. 

BHF: ja drota budale.. 
Home-BHF: Ja mu ostvorim pastetu i pocnem da
jedem na ulazu u stadion 

BHF: Jesi li im'o na sta namazat' ili se je onako na
suho? 
Home-BHF: Jok ba, na suho.. 

BHF: Pa jesi li je unio poslije makar ili si je citavu
poj'o? 
Home-BHF: Konto kruha kupiti kada se buemo vra-
calii iz Osla al' jok ba mor'o da bacim, navalila rulja
na mene "sad si nas'o da jedes jebla te pasteta"...
To mi je istovremeno najgora tekma do sada! 

BHF: Sto najgora? 
Home-BHF: Ma Noc prije se cugalo,cijeli dan i
konzumiralo se svega i svacega, poslije pocelo da
sve popusta i rezultat kurac, zima, ma svasta
nesto... Jos sam i promuk'o bio, nisam mog'o da
pricam.. 

BHF: gadno nema sta... Ti inace imas obicaj pro-
muci. 
Home-BHF: jasta 

BHF: Sjecam se Zenice i Holandije, nisi mog'o pro-
govoriti u den Boschu ili Haagu, ne znam ni gdje
smo bili. 
Home-BHF: Jasta! Ne, ja kada navijam onda navi-
jam, zivim za tu tekmu, 
boli me racku za rezultat, hocu da odradim svoje
navijanje jer to mi je sve. 

BHF: A sta bi ono u Volendamu prije 2 godine? Nisi
bas nesto navij'o. Opet argeta ha? 
Home-BHF: hehehe, suti izjebase nas braca arapi,
da nebi onog malog iz Orasja (Ilije) sto zivi u
Holandiji bilo bi zivi kurac. Nakupovali se mi bjelog 
a ono ni b od bjelog..

BHF: Smedje? 
Home-BHF: Ma nista, isto zubarska anestezija,
samo u prahu kad smo oprobali i usne i zubi, sve
bolan utrnulo u roku 30 sekundi. 

BHF: A kakvi su kolaci bili? 
Home-BHF: hehehe, dobri.. Original holandski
mufinsi, pravljeni s puno ljubavi.. 

BHF: De mi reci gdje je Tornjak, nema ga godina-
ma. 
Home-BHF:joj, nebi o njemu, covjek se vadi malo
al' doce on kad se budemo najmanje nadali jer
takvi su tornjaci, nemogu bez Bosne i Vlasica,
hehehe...



BHF: Sta mu je, da ti nije zamjerio sto si ga probu-
dio da gleda tekmu onda u Volendamu? 
Home-BHF: Nije se on ni probudio, sve je pres-
pav'o, probudio se kad smo vracali kombi u rent a
car 20 sati poslije.. 

BHF: sjecas li se one turneje Kopenhagen-Split-
Medjugorje-Sarajevo-Zenica-Sarajevo-Split-
Kopenhagen-Dizeldorf-Den Bosch-Rotterdam-
Malmö? 
Home-BHF: Na poslu mi naumpadne pa se smijem!
Nekad je to davno bilo.. Sjecam se i taxsiste halida,
svega je bilo.. 

BHF: sjecas li se one casne sestre u busu:
"Batmanovi prijatelji su i moji prijatelji.." 
Home-BHF: Hahaha, ludnica! A tek sirnica na
Splitskom kolodvoru.. A Vucko kao vodic kroz
Hrcegovinu pa citav dan izgubismo od Split do
Capljine. Ne bih zalio da sam makar vidio gospu,
hehehe.. 

BHF: Kad vec spomenu taksistu Halida, koja je nje-
gova omiljena uzrecica bila? 
Home-BHF: neznam, znas da sam bio hasta, da
sam pio lexaurine 500 mg. 

BHF: Nisi bio hasta, samo si pio lexaurine, kazi kako
jeste! 
Home-BHF: Nije bolan, mor' sam, mama mi dala,
dao njoj neki doktor.. 

BHF: A trans BHFanaticos na aerodromu u Splitu i
spavanje na njemu? 
Home-BHF: hehe, dobro je bilo spavati na transu ja
sam vas cuv'o dok ste spavali, cit'o romane i novine
jer sam cijeli put od Sarajeva do Splita prespav'o. 

BHF: Ti si prva "tetka" BHF-a! Kad si je uradio i sto
si je uradio? 
Home-BHF: jebi ga, nije mi zao ni sekunde, onako
jednostavno nas'o sam se u bhf-u i fizicki i dusevno i
ponosan sam da nas im jos s "tetkama". 

BHF: Nego,ti se i ozeni.. 
Home-BHF: jasta, nemogu vise na spisak najljepsi
nezenja BHF-a, hahaha... 

BHF: jebat'ga, ne znam jesi li ikad i bio tamo, malo
si grub nekako.. 
Home-BHF: To je sigurno sto sam gradjevinac
mada izgled vara, inace sam dobre duse ali planem
za sekundu, krvi bi se napio u tom trenutku ali
neznam da mrzim nikoga osim vlaha.. 

BHF: kad smo vec kod toga gdje si ono bio blizu da
udavis nekoga, u Kopenhagenu ili negdje drugo? 
Home-BHF: ? Ne sjecam se.. 

BHF: Gdje smo ono zagovnali bili, jel' na mladoj sa
Dancima sa onim redarima? 
Home-BHF: aha, ma ja, pusti to hoce lik da nam
zabrani da duvamo i da dimne bacamo. Ludjak
nekakav a da nije lud nebi bio redar na tekmama,
dos'o je na pogresno mjesto.. Haj jebes dimne neka
uzme ali joint iz ruke... 
Al' nema vise ni jointa.. Sve je to proslost.. 

BHF: Proslost ili rijetkost? 
Home-BHF: djete,zena ozbiljno... Okej, rijetkost... 

BHF: ma ja, kontamo se.. 
Home-BHF: znas i sam......



Nakon pokušaja slabljenja BHF-a, a posebno
regije BiH i osnivanjem nekih novih navijackih
skupina u BiH, došlo je do jacanja BHF-a u
Bosni i Hercegovini.
Iako smo i do sada svojim radom pokazali da
postojimo i da smo dobro organizovani, svime
što nam se dešavalo u proteklih par mjeseci
postali smo samo jaci i organizovaniji.

Dana, 25.03.2006. godine u Visokom odr�ana
je i prva zvanicna skupština BHF BiH na kojoj
je prisustvovalo oko 40 clanova iz Gracanice,
Teocaka, Lukavca, Sarajeva, Visokog i Tuzle.

Smjenjeno je staro vodstvo BHF BiH te
izabrano novo, dogovoreni su odlasci na kvali-
fikacione utakmice za EP 2008 kako u domo-
vini tako i u inostranstvo, razgovarano je o
BHF Shopa jer je potra�nja za artiklima BHF-a
ogromna. Godišnja clanarina je dogovorena
kao i do sada 10 KM.

BHF u domovini je u stalnom porastu i tako
sada BHF BiH broji preko 150 clanova, koji
dolaze iz svih krajeva Bosne i Hercegovine.



Sta uraditi kada se probudis, zivis u Italiji i
padne ti na pamet da odes na prijateljsku u
Dortmund? Krenes na put!
Sve je to pocelo pocetkom februara, ta moja
organizacija na tu prijateljsku utakmicu, izmedju
Japana i BIH. To gostovanje sam na neki nacin
jedva cekao jer poslije Beograda nisam imao
prilike da budem niti na jednoj tekmi, se ekipom
iz BHF-a.

Da se vratim na pocetak moje price i mog puto-
vanja. Prvi problem je bio narucivanje karte
preko interneta. Promjenio sam banku tako da
mi jos kreditna katrica nije bila dosla,tako da
sam zatrazio pomoc od jednog prijatelja da mi
kupi kartu. Tu istu kartu sam cekao 15 dana,a
taj moj prijatelj je nije kupio! Onda sam u prici sa
Beretkom, rekao kakvih imam problema i on mi
izadje u susret da mi kupi kartu. Da bi bilo jos
smjesnije u medjuvremenu sam ja uzeo jos
jednu, jer se Beretke nisam dobio nikakvog
odgovora za kartu i tako da u svoj mojoj muci
sam uzeo jos jednu od Forlija (Italija) za
Frankfurt-Hann.

Poslije toga sam se cuo sa Beretkom i to smo
sredili da cu sa njegovom kartom putovati posto
smo vec bili odlucili da cu ja biti kod njega i da
cu sa autobusom iz Holandije ici na tekmu. To je
vec  nas treci put da idemo zajedno na jednu
utakmicu.

Mislio sam da su svi problemi
ostali i za mene i vece prije mog
polaska bio sam sretan. Mozda
sam i u snu navijao za ono malo
vremena sto sam uspio da spa-
vam. Ustao sam u 3:30 da bi uzeo
voz za Milano. Bio sam sav sre-
tan i jedva sam cekao kad cu biti u
autobusu sto ide iz Holandije za
Dortmund i onda kad cu viditi  staru i
upoznati novu raju. Uzeo sam voz koji je trebao
da dodje u Milano u 8 ujutru,voz je zakasnio sto
je u nekom slucaju za ovu drzavu normalno.
Krasna Italija. Dosao je u 9 sati. Uletio brzo u
Bus sa stanice do Aerodroma, i tu se check-in
poceo da zatvara!
Tale me ne pustise da uzmem avion u 10.20,
vec sam morao cekati na sljedeci!

To mi je u zivotu bio prvi put da kleknem pred
nekoga i da ga molim da me pusti da uzmem taj
avion, zabarka mi je rekla da avion ne moze da
kasni zbog mene,a ja sam joj rekao pa ne moze
ni voz da kasni zbog aviona,ali je zakasnio. HA
JA!

Na kraju nisam vise znao sta da radim, posla
sam Beretki nekoliko poruke i bio sam stalno u
kontaktu sa njim.Uvijek samnom mora biti nekih
problema. Sjetite se karte u Valensiji, busa iz
BG (gdje sam uzeo drugi autobus i dosao
mozda poslije nekoliko sati) i treca sreca na
kraju avion za Eindoven. 

Poslije sam se raspitivao za druge avione za
Holandiju, bio je jedan za Amsterdam ali tek u 9
navece.Sta drugo nego tim krenuti, a Beretka ce
me cekati. Belaj nikako da stane, baterija od
mobila prazna a treba mi. Uzmem karticu za
javnu govornicu da se javim Beretki i kuci, kad
tamo nakon kratkog javljanja kuci kratica ne
radia baterija u mobilu prazna!
Ostalo mi je samo da na neki nacin napunim
mobitel. Uletim u muski WC istekao onu spravu
za susenje ruka i tako ga napunio, dok je narod
pored mene prolazio i gledao me cudno tih pola
sata…
Konacno je doslo vrijeme i za moj polazak i eto

me Holandija. Moj BHF me je docekao
u Amsterdamu, sav sretan. A putovan-
je u busu za Dortmund je bio fantazija,

kao i obicno!

Trebam li reci da i na povrat-
ku Italiju je avion kasnio sat

vremena, drugacije ne
moze kod mene. Slijetanje,

dolazak kuci, klikanje po
BHF Forumu, tusiranje i na

posao na trecu smjenu! Kao I uvi-
jek super gostovanje, I hvala  Beretki I ostalima
iz Holandije na gostoprimstvu.

Vidimo se na Malti, napunjenog mobila i na vri-
jeme - pozdrav od BHF iz Italije

BHF JE JEDAN I NEUNISTLJIV!



NAS STAV

Ljiljani zlatni, opet smo s'Vama,

Ponovo nebo, ce goriit nad nama.

Jaki k'o kamen, staroga mosta,

na nas je majka, Bosna ponosna.

BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF 

Neka se trese, neka sve ori,

Stadion cijeli, ima da gori.

Od Viliniusa, do marakane,

imamo muda, idemo svuda.

BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF 

Jebemo savez, jebemo vladu,

ginemo za njih, a oni nas kradu,

jer izdaja to je, njihova furka,

hajmo ih rusit, dize se buka.

Gazi sve cetnike, sve su to pickice,

gazi sve cetnike, sve su to pickice.

Zastave Bosne, neka se viju,

ljiljani nasi, bitku sada biju.

Najjaci mi smo, pjesma nas nosi,

sinovi Bosne, FANATICOSI.

BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF 

Vase bakljade, sve slabije gore,

trenutak se ceka, igraci se bore.

Suze vam teske, i svi ste vi mali,

kada vam Sergej, mrezu zapali.

Tribine sve gorit ce, staidion planut ce.

Svako srce pucat ce, punim glasom pjevat

ce.

BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF,

BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF, BHF.



Dva su osnova po kojima se moze vrijednovati
nastup reprezentacije BiH u nedavno proteklim
kvalifikacijama za SP u Njemackoj 2007. Jedan
je iz ociju uperenih u bogatu rukometnu pro-
slost, pogledom opterecenim tradicijom, koja
pokazuje nas, bez nepotrebne skromnosti, za
ovaj sport ogromni potencijal i talenat. Drugi
nacin gledanja na aktuelna desavanja je onaj
godinama tesko, i uz brojne pogresne procjene
o stanju kvaliteta, privikavan na nasu realnost,
koja objektivno igracki nije blizu nekadasnje.
Godinama sam svoje oci vjezbao sportskim
razocarenjima da bih danas, smatram i siguran
sam u to, mogao objektivno postaviti svoja oce-
kivanja. Zbog toga cu, zamoljen od BHF team -
a, upravo tim drugim pristupom komentarisati
nas rukometni januar. Imam nesto informacija
"iznutra", ali ne dovoljno da bih ovaj tekst
mogao nazvati ozbiljnijim od jednog navijackog,
ali drugo se i ne trazi.

Prva radnja vezana za protekli kvalifikacioni cik-
lus, a ujedno i prva cudna odluka Saveza, povu-
cena je nakon baraza za EP u Svicarskoj 2006.
smijenom Kasima Kamenice. Po uzoru na fud-
balski Savez, kao da smo
"ispucali" sve one priznate
strucnjake i kao da vise
niko ozbiljan ne zeli to
mjesto, dovodimo na
klupu evropski neafirmisa-
nog trenera, koji je imeno-
van u vrijeme kad su se
drugi vec uveliko spremali
za kvalifikacije. Novi
selektor, Vojislav Radja,
odlucuje dati sansu mladj-
im snagama, vecinom
igracima iz domaceg
prvenstva, ali kao vrlo
vazan faktor, ima realnije
postavljena ocekivanja javnosti, sto nije bio slu-
caj za mandata Jasmina Mrkonje, koji je
podmladjivanje pokusao prije dva ciklusa. U
stvari javnost je, a bogami i sami rukometasi,
nakon prekratkih priprema uz brojne otkaze,
kasna prikljucenja kljucnih igraca i ukupno
neozbiljan pristup, ocekivala i manje od postig-
nutog.

Svi znamo kako su protekle kvalifikacione utak-
mice. Neko ce reci nedostajao nam je samo
Harmandic protiv Grcke i jos bi bili u igri. Ili
nedostajala nam je bar jedna pripremna utakmi-
ca u kompletnom sastavu da bi dobili Holandiju
u Lukavcu. Iako se ni u jednom slucaju ne moze
tvrditi da bi nasi izborili baraz, cinjenica je da je
mnogo vazniji i lakse popravljiv nedostatak -
mali broj okupljanja reprezentacije, nego izosta-
nak povrijedjenih i uvrijedjenih igraca, jer je ovo
drugo redovna pojava koju ce tesko biti izbjeci i
u buduce.

U nasem mentalitetu kao da je ugradjen chip
prigovora na izbor igraca selektora. To nije
mimoislo ni Radju, koji je mozda nekima i ucinio
nepravdu onim principom "iz inostranstva ce
igrati samo oni nezamijenjivi i ekstra kvalitetni
igraci". Prvenstveno se to odnosi na Damira
Doborca, ali ko moze reci da je forsiranje
Harmandica, koji tek treba odigrati svoje najbol-
je, los potez!? Cak i manja minutaza Eldina
Hajdarevica se moze opravdati faktom njegovog
slabijeg ucinka u drugoj utakmici protiv
Holandije. Realno, treneru dobojske Sloge se
malo sta moze prigovoriti, pa se tako kao poziti-
van potez Saveza moze ocijeniti ostanak ovog
covjeka na kormilu. I "Kameni" je vjerovatno
zasluzio jos jednu priliku, ali bar se evo ucimo

na greskama,
pa u cilju konti-
nuiteta, bez
premetanja
unutar selekto-
rove vizije i
igracke politike
izazvanog
eventualnim
novim promje-
nama u treners-
kom kadru,
Radja je produ-
zio selektoro-
vanje za jos

jedan ciklus, koji cekamo s nadom u zreliji nas-
tup nasih reprezentativaca.



Nakon uspjeha nasih klubova u Evropi, koji su
pokazali da su upravo u ovom sportu domaci
igraci najblizi kvalitetu nasih reprezentativaca iz
evropskih liga, potvrda toga je dosla i na repre-
zentativnom nivou. 

Cetiri pobjede iz sest utakmica u januaru su
sigurno donijele novo neophodno samo-
pouzdanje povredama okrnjenoj, premijerligas-
koj selekciji, koja je pokazala da moze. A ekipa
je prakticno bila bez dvojice najboljih (Terzic i
Toromanovic), te jos par vaznih rukometasa. S
druge strane, igracki najveci dobitak su sigurno
Prce, Harmandic, Stojanovic, te Veselinov i to
ovim redoslijedom. 

Kada govorimo o ocekivanjima za buducnost,
oci su uprte u njihov zajednicki rad. Smatram da
su kvalifikacije pokazale potencijal, a kakve su
im stvarno mogucnosti, nadamo se
da ce igraci imati priliku demonstrira-
ti. A da bi ih pokazali, treba im vise
utakmica i zajednickih priprema.
Zato se optimizam za napredovanje
moze temeljiti na tome da cemo ove
godine prvo okupljanje najboljih
rukometasa imati vec slijedeci mje-
sec. Ovdje cu spomenuti kao pozitiv-
no i to da je Savez napravio novi
pomak reaktiviranjem juniorske i
kadetske reprezentacije, mada je od
njih zbog nepostojanja adekvatnih
ligaskih takmicenja, a samim tim i
slabog iskustva igranja utakmica (sto
bi se slijedece obavezno trebalo rije-
siti), tesko ocekivati rezultate.
Naravno, ne bi mi bili to sto jesmo,
da par dobrih poteza nismo ponistili sa onim cije
posljedice tek treba vidjeti. Katastrofalni odnosi
na relaciji Savez/selektor - kapiten Mirsad Terzic
tek treba da pokazu koliko smo izgubili.
Eventualno odbijanje Terzica da u buduce igra
za domovinu bilo bi, samo po sebi, veliki hendi-
kep. Ukoliko bi preskocio i samo jedno okupljan-
je, onda bi mogli imati problem atmosfere u
ekipi, koja je do sada bila odlicna. Jedini ispra-
van nacin bi bio da Terzic prije aprilskog
okupljanja kaze zeli li ili ne, spremati se za iduci
ciklus. Jer ne bi bilo posteno prema kolegama,
koji su radili i uigravali se, odazvati se
tek pred kvalifikacije. Jer, iako moguce
ima pravo kada je u pitanju odnos cel-
nih ljudi prema njemu, saigraci mu to
sigurno nece racunati.

Sta treba podrazumijevati pod "optimizam za sli-
jedeci kvalifikacioni ciklus"? Po mom misljenju,
ova ekipa moze doseci kvalitet da se, uz ade-
kvatne protivnike, bori za drugo mjesto u grupi,
koje bi u slijedecim kvalifikacijama, po uzoru na
fudbalske, trebalo nositi nastup na EP. Prije
toga, potrebno je rijesiti toliko bitan i glupavo
stvoren "slucaj Terzic". Realno smo kvalitetom
inferiorni u odnosu na prvi rukometni razred i
ako zelimo naprijed, a logicno je - iz prostog
razloga sto se takmicimo, moraju se posloziti
sve kockice u timu. Predstojeci ciklus ce biti
sigurno drugaciji i zbog ocekivanja javnosti, koje
ce sigurno biti vece, pa ce se kvalitet ekipe jos
bolje vidjeti, jer i podnosenje pritiska spada u
pozitivnu ili negativnu osobinu sportiste.



Od zadnjeg javljanja ovom navijackom listu doslo je do jako bitnih desavanja u BHF shopu. Kao sto
samo vec u proslom broju objasnili da je BHFanaticos podjeljen po regijama izgleda da neke regije
nisu dobro razumjeli sustinu funkcijonisanja BHFanaticos shopa. Zato cu uzeti sebi za pravo da malo
razjasnim clanovima o cemu se radi.

Duznost i obaveza glavnih i odgovornih za shop prema regijama?
Duznost regija prema glavima i odgovornima za BHFanaticos shopa?
Koje su regije u pitanju?
Ekonimsko stanje u Shopu?
Buduci planovi za izradu artikala?

Krenimo redom.

Duznost glavnih i odgovornih za BHFanticos
shop je da informise predsjednika BHFanaticosa
o radu i da smo uz njegovo odbrenje moze pavi-
ti artikle.Takodje ljudi iz BHFanaticos shopa
moraju da regijam ponude robu i isporuce. Roba
se isporucje nakon izvrsene uplate od strane
regija izuzev BiH i Sadzaka, sto znaci roba u
BiH se salje bez naplate od strane BiH a oni dis-
triburiaju robu na prostor BiH, Sandzaka i HR.
Nakon sto prodaju robu pare se salju jedan dio
nazad ostalo ostaje u BiH za potrebe regije BIH
Sandzak i HR.
Takodjer nasa duznost je da nadjemo najpovolj-
niju soluciju gledajuci ekonomski dio, transport i
naravno najbitnije KVALITET. Nakon toga obav-
jestamo presjednika BHFanaticosa o poslu.

Duznost regija prema glanim i odgovronim za
BHFanticos shop?

Njihova duznost i obaveza je da nas izvjestavaju
o svom radu da nam jave na vrije sta planiraju i
o kakvim se projetima radi. Iz cistog razloga da
bi robu narucivali vise kolicinski. Nesmije se
desiti da regija naruci, plati a da nas ne informi-
se jer to otezava nas rad sto se tice informisanja
predsjenika BHFanaticosa a u jedno nemamo
pregled stanja u kasi to jeste kasama. U slucaju
da neka od regija ima povoljniju nabavnu cijeno
od one koju mi nudimo, duzni su da nam jave
da bi se prebacili na to mjesto ukoliko vidim da
se radi o ljudima koji nemaju svoj licni interes.
Ovo negovorim iz razloga da napadam regije
nego iz razlog sto se desavalo da se roba kupi
bez da se informise iko od glavnih za
BHFanaticos Shop

Koje su regije?

Mi trenutno imamo regije BiH, Svicarska, USA i
Njemacka. Ja sam licno misljenja da je
BHFanaticos jedan i da je malo bezveze da se
dijelimo po regijama jer mislim da sm zajdno
puno jaci i puno vise mozemo. 

Regija USA je zajedno sa regijama; Holandije,
Austrije, Svedske i Norveske ucestvovala u pro-
jektu izrade salova a regije Njemacke, Svice i
Danske ce svoj novac upatiti u Dortmundu, tako
da mozemo reci da su sve regije ucestvovale u
projektu. Momci jos jednom vama hvala od stra-
ne BHFanaticos shopa. Sto se tice izrade majica
tu je ucestovala samo regija Svedske sto se tice
ekonomskog dijela ali ongo jako bitnog dijela za
nas to jeste dizajnerskog ucestvovali su
BHFanaticosi koji zive u USA. Mi ovde navodi-
mo regije svaku pojedinacno mada smatramo
da je JEDAN BHFANATICOS.  Mi se zahvaljuje-
mo na saradnji i Boga mi dobro obavljenom
poslu.  Samo moram posebno pohvaliti nase
clanove iz USA u jako kratkom vremenu razum-
jeli su furku BHFanaticosa i angazovali se do
maksimuma.

Odgovorni za BHFanaticos shop brckodc79,
Bato BHF i Dzo smatramo da uz poboljsanje
komunikacija imedju nas i regija mozemo ojacati
i podici BHFanaticos da bude medju najjacim
skupima u svjetu.



Ekomonski dio.

Sto se ekonomskog dijela tice mogo vam reci
sljedece; nakom nasljedjenog duga o strane
Jeme i Tifoza bilo je veoma tesko napravit vece
pomake u ekonomskom pogledu. Mi smo se tru-
dili da dug vratimo u sto kracem roku da isto
vremeno stvorimo robu bez da se zaduzujmo.
Taj cilj mogu reci da smo manje vise ostvarili,
nemogu reci da sam Bog zna zadovoljan radimo
jer sam ocekivao vise angazmana ali opet mogu
reci da nisam ni nezadovojan jer je dug mate ne
vrace a nadamo se da cemo nakon Dortmunda
definitvno rijesti dug prema njima dvojici te da
cemo doci u plus. 

Evo sada objasnjenje zbog cega u lageru i robe
koja nakon prodaje nas dovodi u veliki plus i
konacno stati na noge. I mi se nadamo da cemo
nakon Dortmunda samo ici u
pozitivnom smjeru. 
Da bi ovo ostavrili moramo
nemozemo da ne spomene-
mo momke koji su zaduzeni
za putovanja iz Svedske
(Dzeno BHF i Vocko) koji su
nam obecali pomoci ekonom-
ki sa svoje strane; momci
hvala.
U projektu izrade majica moramo
naravno spomenuti i BHFemale
Brigade koja je od prodaje svojih
artikala dale sav novac u shop i
na taj nacin nam je olaksala izra-
du artikala.
Sada u shopu trenutno ima robe koja
bi trebala biti pretvorena u novac i na taj nacin
bi krenuli u nove projekte i zato trazim od nasih
clanova regija da artikle kupuju od BHFanticos a
ne od pijacara i profitera koji zele da zaradju na
ime koje smo zajedno stvarali, na ime koje smo
zajedno pronosli diljem Evrope a Boga mi i svje-
ta.
Jedan je BHFanaticos i nikada  jaci jedite se
dusmani. Mi smo jedno i samo zajedno mozemo
uspjeti jer smo osudjeni na uspjeh, molim vas u
ime BHFanaticos shopa poboljsajmo komunika-
ciju i nemoj mo sebi dozvoljavti da kupujemo
kod ljudi koji zele svoj licni interes a pretva-
raju se da su BHFanticos.

Buduci planovi BHFanaticos shopa

Nasi primarni planovi nakon Dotmunda su izra-
da novih artikala uz zajednicki dogovor odluciti
cemo sta da se pravi. Zbog situacije i jacanja
BHFanaticosa na prostoru BIH zahvaljujuci Nizzi
i njegovoj ekipi, te aduradu sa ekipom i naravno
ekipi iz Tz na celu sa "emirom fukarom" odlucili
smo poduzeti sljede mjere jacanja BHFanticosa
u BiH HR i Sandzaku. Roba se mora podhitno
njima poslati u BiH a oni dalje salju sa Sandzak
i HR, to mora biti broj jedan. Cijene za BiH,
Sandzak i HR su naravo povoljnije nego za
anas van tih podrucja.  Ali smo se mi iz
BHFanaticos shopa i s obzirom da ovo  5-etogo-
disnjica postojanja nase grupe da cijene dukse-
rica spustimo sa 40KM na 35KM za sto smo
naravno dobili porsku od predsjednika
BHFanaticosa.

Takodjer nismo zaboravili nase cla-
nove van BIH pa smo cijenu obo-
rili sa 40 eura na 35 eura, dok
smo cijenu za neclanove ostavili
na 40 eura.  Ovo je dokaz da
konacno jacamo.

Mi kao glavi i odgovorni za
BHfanaticos shop pozivamo na
saradnju sve regije. Samo zajedno
mozemo napravit najjacu ili jednu od
najjacih navijackih grupa u Evropi i svi-
jetu. 



Samo 2 gola dijelila su nase rukometase i
nas navijace (BHFanaticose) od 1 mjesta u
kvalifikacionoj grupi i plasmana u baraz za
Svjetsko Prvenstvo 2007 u Njemackoj. Iako
situacija nije izgledala nimalo obecavajuce
od samog pocetka 'operacije Njemacka'
nasa reprezentacija je pokazala da se moze
nositi sa svim nedacama i problemima i iz
njih izaci jos jaca. Ali krenimo redom .....

Nakon neuspjelih baraz utakmica za
Norvezanima u julu 2005 godine doslo je do
smjene dotadasnjeg selektora Kasima
Kamenice. Iako su nove kvalifikacije pocinja-
le za nesto vise od 5 mjeseci rukovodstvo 
RSBiH, po svom ustaljenom obicaju, odu-
govlacilo je sa izborom novog selektora. Kako
se krug kandidatauveliko smanjio (rukometne
legende poput Abaza Arslanagica, Seada asa-
nefendica, Jasmina Mrkonje su vec vodile nasu
selekciju) izbor je pao na dugogodisnjeg trenera
dobojske Sloge, Vojislava Radju.

Za svog prvog asistenta selektor je izabrao
Emira Junuzovica, svog nekadasnjeg suigraca a
sada trenera premijerligasa Konjuh Namjestaja.
Poucen dosadasnjim iskustvima novi strucni
stab nase selekcije odlucio se za podmladjivanje
reprezentacije. Pozvani su neki novi klinci koji
su trebalio dostojno zamjeniti dosadasnje dugo-
godisnje reprezentativce poput Bilala Sumana,
Dragana Pocuce, Denisa Bahtijarevica i drugih.

Za razliku od prijasnjih godina sada gro selekci-
je sacinjavaju igraci iz 
domaceg prvenstva pojacani sa najboljim nasim
internacionalcima (Mirsadom Terzicem, 
Nikolom Malesevicem, Malikom Besirevicem,
Mirkom Alilovicem, Edinom Basicem, Daliborom
Anusicem i Eldinom Hajdarevicem). Tako su se
na spisku nasli najbolji igraci sarajevske Bosne
(Edin Tahirovic, Muhamed Toromanovic, Ivan
Divkovic, Branislav Obradovic, Milovan
Pavlovic), dobojske Sloge (Ratko Vujovic,
Vukasin Stojanovic, Vladislav Veselinov, Igor
Pijetlovic) Izvidjaca iz Ljubuskog (Dragan Cavar,
Adnan Jaskic, Adnan Harmandic,

Nikola Prce, Darko Martinovic), Krivaje iz
Zavidovica (Isak Omercevic), RK Gorazda
(Mirza Hurem) i RK Gracanice (Adnan
Sabanovic). Kako se pocetak kvalifikacija sve
vise blizio uradjen je plan 10-dnevnih priprema a 
za domacina je izabran Lukavac te ugovorene 2
prijateljske utakmice sa reprezentacijom SiCG.
Ali da sve ne protekne u najboljem redu pobri-
nule su se povrede i otkazi koje su jedna za dru-
gom stizale nasem strucnom stabu. 

U utakmicama za svoj klub povrijedili su se
redom Mirsad Terzic, Malik Besirevic, Edin
Basic, Muhamed Toromanovic, Ivan Divkovic,
Dragan Cavar, Adnan Jaskic i tako u samom
startu zadali velike glavobolje nasem strucnom
stabu. 

A da belaj nikad ne dolazi sam pokazali su
Mirko Alilovic i Dalibor Anusic koji su odbili da se
odazovu na pripreme zbog zelje da u buducnos-
ti nastupaju za selekciju Hrvatske. Strucni stab
je bio primoran da pozove zamjene za pomenu-
te igrace pa su tako u nacionalnu selekciju uvrs-
teni Sakib Omercevic, Emir Ferhatbegovic,
Nikola Dokic i Emir Kratovic.



Dvije pripremne utakmice s SiCG su protekle u
najboljem mogucem redu uz ostvaren polovican
uspjeh, jedan poraz i jedna pobjeda.

Pobjedi nad SiCG pridonjeli su svojim zdusnim
navijanjem i BHFanaticosi iz domovine koji su
se (u velikom broju) okupili u Lukavcu na dan
utakmice. Iako nije bilo unaprijed planirano BiH
je odigrala i revijalni mec sa selekcijom 'novina-
ra' i time zavrsile pripreme.

Da samo 10 dana priprema i 3 odigrane utakmi-
ce nece biti dovoljne za uigravanje nasih moma-
ka pokazala je prva utakmica sa Holandjanima.
Samoj utakmici predhodila je ceremonija prei-
menovanja jedne lukavacke ulice u ulicu
Sergeja Barbareza koju su uspjesno odradili cla-
novi BHF BiH  i time izrazili zahvalnost nasem
kapitenu za sve ucinjeno u dresu fudbalske rep-
rezentacije BiH.

Tu vece nasi momci iako krajnje motivisani i
borbeni nisu uspjeli nadigrati dosta uigranije pro-
tivnike koji su iskoristili greske naseg tima u dru-
gom poluvremenu i dosli do pobjede od 1 gola
razlike, 30 : 29. Vec poslije prve utakmice mnogi
su otpisali nasu selekciju iz borbe za prvo mjes-
to ali da to nebude tako pobrinuli su se sami
igraci koji su u uzvratnom
susretu 3 dana kasnije
iznenadili Holandjane na
njihovom terenu i pobjedom
od 27 : 25 anulirali prednost
'Lala' iz prvog meca i tako
ih fakticki izbacili iz utrke za
1 mjesto u grupi.

Veliku pobjedu naseg tima
obiljezila je invazija
BHFanaticosa na mali
holandski gradic Panningen
koji su za tu priliku stigli iz
svih krajeva Evrope. Druzenje, pjesma i navijan-
je odjekivala je Panningenom od ranih jutarnjih
sati
i sve je nagovjestavalo da ce to biti jos jedan
uspjesno odradjen BHF Tour. Iako se domacin
pobrinuo da ne bude ulaznica za BiH navijace
(samo 20 ulaznica je zavrsilo u rukama nasih
navijaca) to nije pokolebalo pristigle Fanaticose
koji su i ispred dvorane napravili
velicanstvenu atmosferu i zbunjenim
Holandjanima pokazali kako se voli i bodri svoja
domovina. 

Tokom cijele utakmice se ispred dvorane zdusno
navijalo i ionako odlicnu atmosferu jos vise su
podgrijavale povoljne vijesti iz dvorane. Kraj
utakmice je oznacio i pocetak velikog slavlja u
kojem su ucestvovali i nasi reprezentativci koji
su se nakon utakmice pridruzili BHFanaticosima
pred dvoranom. (Napomena za Ventolu: dodaj ili
oduzmi po svom nahodjenju)

Sljedeca stanica za nas tim (a i BHF) bila je
Italija koja je u prva dva meca pruzila dostojan
otpor favoriziranim Grcima. U jednoj tvrdoj i na
oko ne atraktivnoj utakmici  nasi momci su
pokazali vise znanja i zelje i zasluzeno slavili
nad italijanskom selekcijom sa rezultatom 29:32. 

Revans susret u novo izgradjenoj dvorani u
Zivinicama je time bio unaprijed rijesen ali je
ipak privukao veliki broj navijaca iz svih krajeva
Bosne i Hercegovine koji su prisustvovali
ubjedljivoj pobjedi od 38:27. Prvo ime susreta,
s 10 postignutih golova, bio je lijevi bek Izvidjaca
Nikola Prce koji je poslije nezgodne povrede
ponovo usao u zeljenu formu i dokazao da ce
biti veliko pojacanje za nas tim u buducnosti.

Nakon 4 odigrane utakmice i 3 pobjede na red
je dosao odlucujuci dvomec sa favoritom grupe,

selekcijom Grcke
koja je kao i mi u
dosadasnjem toku
kvalifikacija ubilje-
zila 3 pobjede i 1
poraz. 
Prva utakmica u
Visokom rijesena
je u nasu korist,
minimalnom pobje-
dom od 28:27.
Nasa selekcija je
tokom citavog
meca bila bolji tim i

konstantno vodila sa cak i 7 golova razlike ali
prevelika zelja i htijenje da se utakmica zavrsi
sa sto vecom razlikom rezultirala je serijom gre-
saka nasih momaka u samom finisu utakmice
koje su iskusni Grci znali iskoristiti
i u Grcku se vratiti sa samo golom minusa. U
nasem timu je bilo vidljivo odsustvo mladog
srednjeg beka Adnana Harmandica kojem je
pred utakmicu u Visokom preminuo otac. Iako je
dobio opravdano odsustvo



Adnan je svima (nama) pokazao koliko se
(moze) voli(ti) sveti dres dolaskom na tribine
visocke dvorane neposredno nakon dzenaze,
dajuci podrsku svojim suigracima na terenu.
(Veliki gest jednog velikog igraca i covjeka.)

Nakon minimalne pobjede u Visokom rukometa-
sima BiH bio je sad dovoljan i poraz od jednog
gola razlike za plasman u baraz. U revans utak-
mici u Kilkisu nasi rukometasi bili su veoma
blizu tog cilja, jer su tokom cijele utakmice drzali
rezultatski prikljucak za Grcima. U otvorenoj i
borbenoj utakmici Grci su uglavnom imali pred-
nost od jednog do tri gola, ali su nasi igraci dob-
rom igrom odrzavali prikljucak. 

U drugom poluvremenu na stranu grcke selekci-
je stavili su se i svicarski suci, koji su dosudili
nekoliko sumnjivih iskljucenja BH reprezentaciji.
Tako su u jednom trenutku na parketu dvorane u
Kilkisu bila samo trojica rukometasa nase repre-
zentacije, koja je i pored toga uspjela odrzavati
prikljucak. Ipak, u finisu susreta nasi reprezenta-
tivci su promasili nekoliko zicera, sto su Grci
kaznili i ponovo dosli do prednosti od tri gola. 

Do kraja meca za BiH su golove postigli
Branislav Obradovic i Vukasin Stojanovic za
smanjenje vodstva Grcke na 30:28 a konacan
rezultat 31:28 Grci su postavili nakon 10 - minut-
nog prekida usljed utrcavanje publike na teren
izvodjenjem sedmerca 7 sekundi prije kraja,
nakon kojeg se susret nije ni nastavio. Domaci
navijaci su ponovo uletili na teren i  fizicki se
obracunali sa nasim repre-
zentativcima a najdeblji kraj
su izvukli selektor Radja i
Mirza Hurem koji su zadobili
povrede lica. 

Citav slucaj je prijavljen nad-
leznim institucijama EHF-a od
strane naseg saveza koji je
zahtijevao ponistenje utakmi-
ce i diskvalifikaciju Grcke.
Reakcija EHF-a na citavu
aferu je bila zabrana igranja
medjunarodnih utakmica u
dvorani u Kilkisu i suspendo-
vanje nekolicine grckih repre-
zentativaca koji su time ipak
uzeli ucesce u barazu i u julu
se, voljom zdrijeba, sastaju sa
selekcijom Poljske.

Nasa selekcija je tako januarske kvalifikacije
zavrsila na drugom mjestu u grupi ispred
Holandije i Italije a ostaje zal za propustenom
prilikom u premijernom mecu u Lukavcu gdje
smo sa samo jednim bodom iz tog meca mogli
biti pobjednici grupe.

U nasem strucnom stabu taj (ne)uspjeh je vec
uveliko prezaljen i nasa selekcija je sada okre-
nuta prema novim izazovima. Iako sljedece kva-
lifikacije pocinju u januaru 2007 nasa reprezen-
tacija je vec krenula sa pripremama za iste
organizujuci turnir 'Trofej Bosne i Hercegovine' 
u Brckom u aprilu mjesecu. Na turniru ce pored
nase selekcije ucesce uzeti i reprezentacije
Hrvatske, Slovenije i Makedonije. 

U junu su u planu i 2 utakmice sa ucesnikom
baraza Islandom kao i 10 - dnevne pripreme 
u Tunisu, gdje ce nasa selekcija odigrati 3 utak-
mice sa selekcijom domacina koju vodi nas bivsi
selektor i istaknuti strucnjak Sead Hasanefendic. 

Sve ovo navodi da cemo u sljedece kvalifikacije
uci maksimalno uigrani, pripremljeni 
i napokon spremni za velike domete. Nek nam
je sretno ......




